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Poslanec SNS Ľupták o nutnosti ukončiť súčasnú podobu
fungovania finančného systému prostredníctvom katarzickej
udalosti a digitálnom eure, ktorého existencia by nielen nahradila
hotovosť, ale by znamenala aj koniec našej slobody

infovojna.bz/article/video-pavel-luptak-diskusia-na-palete-rozhovor-februar-2024

Poslanec NR SR za stranu SNS Pavel Ľupták v pořadu Diskuse na paletě zveřejněné 5. února 2024
komentoval aktuální situaci ve finančním světě, jehož snahou je prostřednictvím digitální měny zavést
totální kontrolu nad lidskou populací.
Poslanec NR SR Pavel Ľupták na úvod rozhovoru s Pavlem Kapustem prozradil, že ačkoli začátkem 90.
let už byl členem KDH a SKDH, nepředpokládal, že po třech desetiletích se do politiky vrátí jako člen
zákonodárného sboru. Když se díky svým videím, ve kterých se věnoval fungování mezinárodního
finančního systému, stal veřejně známým, dostal nabídku od několika politických subjektů, aby
kandidoval ve volbách - nakonec si vybral Národní koalici. Jak dodal, má pronárodní výchovu, jeho otec
pracoval pro Matici slovenskou. Přestože je vystudovaným strojním inženýrem, po revoluci v roce 1989
byl ekonomickým náměstkem ve dvou firmách a působil také v řídících orgánech dalších společností,
takže podle vlastních slov měl k oblasti podnikové ekonomie blízko.

Přednášky a videa o monetárním systému však začal zveřejňovat až poté, co v roce 2008 po nástupu
finanční krize přišel o velkou sumu peněz. Negativní osobní zkušenost ho motivovala k tomu, aby se o
tuto sféru začal zajímat a studovat ji. Veřejnými vystoupeními chtěl varovat jiné, aby se ve světě financí
chovali uvážlivě. Věří, že jako poslanec může v tomto směru - i díky mediálním výstupům - působit
efektivněji as větším dosahem, ačkoli "i kdyby bylo všech 150 poslanců orientováno jako já, se světovým
finančním systémem neuděláme nic". Podle něj současný monetární systém stojí před svým koncem a v
historii zánik jednoho systému a vznik nového doprovázely světové války. Má proto obavy z
bezprostřední budoucnosti.

Vznikem prvních papírových bankovek, kterých se tisklo dvakrát tolik, jako byla jejich reálná hodnota ve
zlatě a stříbře, a účtováním úroku za jejich půjčování vznikl základ dnešního moderního „finančního
otroctví“. Digitální éra však přináší pro lidi další hrozby, daleko přesahující finanční oblast, týkající se
jejich osobních svobod a lidských práv. Proto se v podstatné části interview věnuje blížícímu se nástupu
digitálního eura, které má být plnohodnotnou náhradou hotovosti. Vysvětluje podstatu jeho fungování a
důvody zavedení. Účet na digitální euro bude možné zřídit prostřednictvím komerční banky, generovat jej
však bude Evropská centrální banka. Jednou z novinek jeho používání mají být kromě online plateb také
tzv. offline platby.

Digitální euro bude podle poslance znamenat naprostou kontrolu firem i jednotlivce včetně jeho pohybu.
Kromě toho je digitální měna programovatelná, na základě čehož bude možné online regulovat nákup
zboží a služeb – například znemožní tankování benzínu v případě, že občan překročí stanovený limit jeho
osobní „ulíkové stopy“, nebo mu bude účet vypnut jako sankce pro jeho „politicky nekorektní“. ” veřejné
postoje. Doplnil, že digitální měna umožní i to, že země s nižší výkonností ekonomiky budou mít v rámci
EU digitální euro s nižším kurzem než ekonomicky výkonnější členské státy.
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Myslí si, že zavedení digitálního eura, které má podle plánů ECB časem nahradit všechny současné
formy peněz, nemohou občané ani stát zabránit. Situaci přirovnává k bouři, jejíž příchod nedokážeme
ovlivnit, ale můžeme se na ni alespoň připravit tak, že si pořídíme deštník nebo pláštěnku. V případě
krachu bank, které při současném stavu světové monetární politiky hrozí, by si lidé měli chránit své
úspory rozumným investováním do hmotných věcí. Zmiňuje nejen drahé kovy, či nemovitosti, ale
například i stavební dřevo nebo cokoli, o co bude vždy zájem a bude se dát prodat. Připustil však, že
možná až 80 procent obyvatel Slovenska nedisponuje volnými zdroji k investování.

Reagoval i na otázku, jak hodnotí požadavek ECB, aby Slovensko vypustilo z Ústavy SR nedávno
zakotvené právo na hotovost. Odpověděl, že jelikož jsme se vzdali vlastní měny - slovenské koruny - a
vstoupili do eurozóny, centrální banka vychází z toho, že nemáme právo rozhodovat o tom, zda bude
nebo nebude zachována hotovost. Tuto kompetenci jsme předali nadnárodní ECB. Zdůraznil, že z tohoto
příkladu jasně vyplývá, jak důležité je mít vlastní měnu, kterou si okolní členské státy EU jako Česko,
Polsko či Maďarsko ponechaly. Národní měna je podle jeho názoru důležitá i jako nástroj pro ovládání
vlastní ekonomiky.

Připouští i odlišný vývoj globálního finančního systému, který se předpokládá a který dnes mají jeho
tvůrci pevně v rukou. Tvrdí však, že by tomu musela předcházet nějaká katastrofa, například světová
válka. Na závěr se věnoval tématu mediálního prostředí na Slovensku a jeho možné změně, díky které
by se k občanům mohli dostávat objektivnější informace io fungování světa peněz a bank. Jak řekl, dosud
mluvil o programovatelné měně av případě médií jde o programování lidské mysli. Chybí mu názorově
vyvážené informování a chtěl by, aby této meta bylo dosaženo alespoň v případě veřejnoprávních médií.

Více ve videu:

 
Zdroj: YouTube Diskuse na paletě / InfoVálka

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na požádání orgánů činných v trestním
řízení poskytnout jim všechny informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše příspěvky
atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší stránce nevkládali takové komentáře, které by mohly
naplnit skutkovou podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně. Mezi takové
příspěvky patří komentáře rasistické, podněcující k násilí nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy
pleti, jazyka, víry a náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního původu,
příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně. 

 Zároveň upozorňujeme všechny diskutující, že v diskusi nebudeme tolerovat hrubé urážky mezi
diskutujícími, vzájemné osočování se a používání vulgarismů.
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Dobry den.

Pan Luptak má dobré znalosti, dělal a dělá Bohumilou činnost - evanjelizaci fungování
momentálního finančního systému. 

 Úvod byl dobrý, ale vypustil základní věc, od které se digitalně € odvijí. 
 Tzv. BITCOIN spustil novou technologii - nazvěme ji Blockchain. Tato technologie umožňuje

spoustu věcí, mezi jiným i " programování" jednotlivých coinů - peněz. toto zajímá ty, kteří chtějí
kontrolovat pohyb každého coinu.... 

 Proto chtějí digitální €... 
 Bitcoin /BTC/ a Digieuro /DEUR/ nejsou to jistě. 

 Jaké jsou rozdíly? Velke!!! 
 BTC je decentralizovaný / je zadán konečný počet coinů - 21 mil., nikdo nevlastní jejich další

produkci - tisk, nikdo neovlivní jejich pohyb - ledaže by skončil internet /, jeho hodnota se bude tím
pádem zvyšovat v době. 

 DEUR je centralizované / neznáme konečný počet coinů, jejich produkci bude řídit ECB - Evropská
centrální banka, jejich pohyb bude programovatelný - použitý na každého jednoho obyvatele EU (
dovolí koupit jen to, co uznají za vhodné), komerční banky skončí jako nepotřebné, protože ECB
plus umělá inteligence to zvládnou bez nich / jejich hodnota se bude měnit podle emitenta - ECB
této digi měny ... 

 Pro představu, budete mít na účtu DEUR a budou mít expirační dobu třeba do konce daného
měsíce. Pokud je neminete, zaniknou / budou tím kontrolovat třeba inflaci, potazmo spotřebu/. 

 Budete-li mít život "v mobilu - digi pas EU", budou mít znalosti o vašich nemocech. Pokud si
alkoholik, pivo si za to nekupuješ. 

 Coiny, které se "spalí" při jejich nevyužití, Centralbanka vytiskne další měsíc nové, přičemž
blockchain - řetězec pohybu, zůstane zachován. 

 A toto decentralizovaná kryptoměna neumožňuje. 
 Takže, je třeba být vědom v kryptotechnologiích. Dnes, kdy je to mladé, je tam mnoho podvodů /

přes 4 tisíc miencoinů je na trhu s kryptoměnami /. No BTC určitě podvod není.

Pozdravuji všechny, co dočetli do konce.
 zobrazit více...

Evian Moon2024-02-05 16:52:00
PS: podíval jsem jen první třetinu videa a hned jsem reagoval ... Ostatní část to jen potvrzuje. 
Salamova metoda předkládání informací plebsu do roku 2030 nás k tomu přivede.
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Dodatek.

Jak to poslouchám dál, ihned mě napadne tzv. "Nepodmíněný příjem". 
 Když EU krachne dřív než USA / ve finančním ponimání /, vznikne výše uvedený příjem. 

 Co to je? 
 Pracuješ, nepracuješ, peníze na tvůj účet ti posle "stát". Limitované DEUR na to, abys přežil. Se

všemi nuancemi nahoře popisovanými. / Je to kvůli obavám z hromadných nepokojů. Podobně jako
na Pracaku dostanou lidé nějaké minimum a přežití /. 

 A ano, souhlasím s tím, že BTC byl předskokan vytvořený globalisty. Jenže, pokud se rozvine
digikonrola populace, bude užitečný i pro nás.


